
 

 

Aulum-Hodsager Skole 
Skolebestyrelsesmøde 8. januar 2025 

                                                            kl. 17.00 til kl. 20.30 
Lærerværelset Aulum skole 

Orientering(O), Drøftelse(D) eller 
Beslutning(B) 
 
 

Forældrevalgte: Jesper Rasmussen, Lenette Bruun-Jeppesen, Hans Jørgen 
Svendsen, Lene Poulsen, Tilde Maul Bilberg, Vicki Kirk Ginderskov, Bo Lind 
Albertsen 
Medarbejderrepræsentanter: Kristian Boe Christensen, Morten Boe 
Andersen 
Skolens ledelse: Karen Skyum, Søren Damgaard, Annemette Jensen, 
Susanne Ingemann 
Elevrepræsentanter: Deltager ikke på dette møde 
 

1. 17.00 – 17.30 (O) 
Mad 

Spisning  

2 17.30 – 18.00 (O) 
Ny skoleleder 

Opfølgning på den fremadrettede proces i ansættelsen af ny skoleleder og 
nedsættelse af ansættelsesudvalg. 
 

3.    18.00 – kl. 19.00 (O) 
 
Rundvisning på Aulum 
skole 

 
 

Formål: At give alle forældrerepræsentanter indsigt i de fysiske rammer, der 
danner grundlag for ønsket om en pædagogisk renovering 

• Skolens faciliteter blev gennemgået med fokus på områder, der 
trænger til opdatering og modernisering. 

• Karen er påbegyndt ansøgning vedr. renovering af skolen til 
forvaltningen 

• For små uv. lokaler uden direkte udgang til udearealer eller 
grupperum, mørke og trange gange. Mulighed for at ændre i den 
eksisterende bygningsramme. Undersøge regler for antal elever og 
lokalestørrelse med brandmyndighederne. Rengøringspersonalet 
kan ikke komme til rundt i klasselokalerne. Indeklima i H/D – vi lever 
op til kravene med udsugningen i lokalet. Der er årlig gennemgang 
af lokalet af Fagtek. 

4.    19.00 – kl. 19.30 (O) 
 

Taffel for trivselsråd 14. januar 

1. Planlægning af aftenen 
o Karen gennemgik aftenens program – emnet er fællesskab.  

Hvordan understøtter vi som forældre børnenes fælles-
skab?  

o Der er tre perspektiver, forældre, trivselsråds- og skole. 
o Skolebestyrelsesmedlemmerne sidder for bordenden ved 

drøftelserne, og facilitere processen ved bordet. Det er 
vigtigt, at det er trivselsrådets perspektiv. Bordet rundt for 
at sikre, at alle får mulighed for at komme til orde. Give alle 
ved bordet en post-it, så alle kommer med input. Hvert 
enkelt spørgsmål drøftes, og det man bliver enige om ved 
bordet sammenskrives. Have en visuel time-timer, så man 
kan se, hvor lang tid der er til opgaven. 

o Rollen er at være ordstyrer, og at der kommer et output fra 
aftenen.  

o Opdeles i grupper – indskoling – mellemtrin og udskoling, 
med henblik på lærernes taffel.  

2. Kommunikation med trivselsrådet 
o Programmet bliver sendt ud i denne uge. 
o Formandens beretning optages og lægges på hjemmesiden. 



5. 19.30 – kl. 20.10 (D) 
Pædagogisk aften for 
medarbejdere 

Formålet med en pædagogisk aften er at arbejde videre med 
tilbagemeldingerne fra trivselsrådene - fællesskaber, skaber vi sammen. At 
skabe en relation mellem medarbejdere og skolebestyrelsen, det skal være 
et samarbejde. Styrke fællesskaber på tværs. 
Pædagogisk aften for medarbejdere – onsdag den 30. april kl. 17.00 – 19.30 
Styregruppen – Søren, Hans-Jørgen, Kristian, Tilde & Lenette 
Styregruppen laver forslag til indhold, invitation til medarbejderne mm. 
 
Det skal tydeligt kommunikeres ud til medarbejderne, at det er en 
pædagogisk aften, hvor medarbejdere og skolebestyrelsen samarbejder om 
et emne. Vi gør, hvad vi siger! 
 

6.  20.10 – kl. 20.25 (D, B) 
Suppleanter 

 

Deltagelse af suppleanter i skolebestyrelsesmøder 
 
På baggrund af en henvendelse fra skolebestyrelsessuppleanten med et 
ønske om at deltage på bestyrelsesmøderne uden stemmeret drøftes det, 
om der skal dispenseres fra forretningsordenens bestemmelse. 

Efter en sober drøftelse var der enighed om ikke at revidere eller dispensere 
far forretningsordenen. 
Følgende argumenter og holdninger blev udtrykt:  
Der er noget principielt i at være valgt, og ikke være valgt.  
Man kan blive for mange på møderne.  
En fordel kan være, der er flere til at deles om opgaverne.  
Vi er demokratisk valgt til at være medlem i skolebestyrelsen. 
Suppleanterne kan evt. deltage i nogle arbejdsgrupper. 
 
Karen kontakter suppleanten og orienterer om beslutningen 
 

7. 20.25 – 20.30 
Evt. 

- Orientering om foredrag med Rikke Yde – Bo undersøger, om 
Eventyrhaven vil være med i et relevant foredrag i 2026. 
- Ønske om et årligt foredrag forældregruppen fx søvn og digital i 2025 – 
Vicki og Bo undersøger dette. 
- Punkt til næste møde – hybrid undervisning, hvordan gør vi på Aulum-
Hodsager Skole? 
- Der sendes invitation ud på facebook til 100-års jubilæumsfesten. 
- Den 1. april afholdes der en uformel jubilæumsreception på skolen. 
 

8. 20.30 – 20.45 (D) 
Lukket punkt 

 

Næste møde: Torsdag 6. februar 2025 17.00 – kl. 20.30 – Hodsager 

 


